

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກສົມບູນຂອງເຮືອບິນ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoPWT-CAD-17	11.01.2018	ກົມການບິນຝົນລະເຮືອນ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	H - ການຂົນສົ່ງ ແລະ ສາງສິນຄ້າ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຕິດຕາມກວດກາສະພາບເຕັກນິກຄວາມສົມບູນຂອງເຮືອບິນ ຢູ່ ສປປ ລາວ ຫລື ທີ່ບິນຜ່ານນ່ານຝ້າຂອງ ສປປ ລາວ ເພື່ອຮັບປະກັນຄວາມສົມບູນ, ຄວາມພ້ອມ ແລະ ຄວາມສາມາດໃນການບິນ ປ້ອງກັນຄວາມສ່ຽງຕໍ່ຊີວິດ ແລະ ຊັບສິນທີ່ອາດເກີດຂຶ້ນ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງສ້າງຕັ້ງວິສາຫະກິດຂົນສົ່ງທາງອາກາດທີ່ມີຈຸດປະສົງນໍາໃຊ້ເຮືອບິນເຜືອບິນຜ່ານນ່ານຝ້າ ຂອງ ສປປ ລາວ.
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ສໍາລັບ ເຮືອບິນຂອງຕ່າງປະເທດທີ່ເຄື່ອນໄຫວ ຢູ່ໃນດິນແດນຂອງ ສປປ ລາວ ກໍ່ຕ້ອງມີ ໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກສົມບູນຂອງເຮືອບິນດັ່ງກ່າວ ຈາກປະເທດກ່ຽວຂ້ອງ ແລະ ນໍາມາຢັ້ງຢືນຮັບຮູ້ຈາກ ກະຊວງໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ຂອງ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	90	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 90 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	ເຮືອບິນ ຕ້ອງຜ່ານການກວດສອບເຕັກນິກໃຫ້ສົມບູນ ໂດຍສອດຄ່ອງກັບມາດຕະຖານດ້ານເຕັກນິກສົມບູນ ຂອງເຮືອບິນ ພາຍໃຕ້ສິນທິສັນຍາສາກົນ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດ ກໍລະນີ ເຮືອບິນນັ້ນບໍ່ຜ່ານມາດຕະຖານການກວດສອບ	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	2500000.00	3500000.00	0.00	6000000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະບັນຍັດ 003/ປທ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	1250000.00	2000000.00	2.00	3250002.00

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄໍາທໍານຽມການຕໍ່ອາຍຸ	
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະບັນຍັດ 003/ປທ

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການບິນຝົນລະເຮືອນ	01/ສພຊ	19.05.2005	ພາກທີ II ການບິນຝົນລະເຮືອນ ໝວດທີ 2 ເຮືອບິນ ມາດຕາ 14 ໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກສົມບູນຂອງເຮືອບິນ

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບຢັ້ງຢືນຜູ້ດໍາເນີນການຂົນສົ່ງທາງອາກາດ (AOC)

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2017	2	25
2016	1	24